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Agenda for møtet:  

 
1. Velkommen  
2. BIAIS i Trondheim – jentepoeng 

3. Kandidatundersøkelse 2022 

4. Studieretningsvalg 
- Elektra planlegger motivasjonsdag i Trondheim 

- Info om rangering til studenter 

5. Studentenes 5-minutt  

6. Endelige emnevegger  

7. Valgemner høsten 2023 fastsatt?  Tid for utsatt eksamen? 

8. Bærekraft inn i studieprogrammene 

9. Heldagssamling 18. januar  
10. Eventuelt  
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Referat fra møtet 

 

Sak 1 Velkommen 

Halgeir ønsket velkommen til møtet, og gikk gjennom dagens agenda 

 
Sak 2. BIAIS i Trondheim – jentepoeng 

  Det er søkt om jentepoeng til Samnordna opptak til nye BIAIS. 

   
  Oppfølging: Vegard Rønning er i kontakt med Ida Ranes og Anne Marie Snekvik for å få 
  jentepoeng på alle være nye studieprogrammer i Trondheim, poeng i Gjøvik og Ålesund skal være  
  på plass. 
 

Sak 3. Kandidatundersøkelse 2022 

Halgeir gikk gjennom kandidatundersøkelsen for studenter utdannet fra de tre studiebyene, 
Trondheim, Gjøvik og Ålesund.  

Positive tall for elektroingeniørene, bl.a.: 

- høyere lønn enn snitt på IE-fakultetet 

- nesten alle har jobb etter endt utdanning 

- arbeidslivskontakt gjennom studiet gjennom studiene ligger på 65-100% av studentene, snitt 75%. 

Data fra undersøkelsen finnes i presentasjonen fra møtet. 
 

Sak 4. Studieretningsvalg 
- Elektra planlegger motivasjonsdag i Trondheim for 1. og 2. årskurs før studieretningsvalget. 

- Pål informerte om rangering til studenter og tidsplan for infomøte og valg. 

 

Ytterligere forhåndsinfo: før valg - Emnevegg – jobb – bedrifter – sommerjobber (før påske) 

Info om rangeringsregler til studentene før jul. 

Oppdatering: Info er nå sendt ut til alle førsteårsstudenter på BIELEKTRO-studenter i Trondheim og 
Gjøvik. 

 

Sak 5. Studentenes 5-minutt  

Lars Kristian melder om misnøye med Python-opplæring blant studentene. 

Burde vært et arbeidskrav i Python.  

Ny Python modul fra høsten 2023 i nytt førsteårsemne som vil hete Programmering, numerikk og 
sikkerhet. 
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Sak 6. Endelige emnevegger  

Arne presenterte ny emnevegg for elektronisk systemingeniør og valgemnepakker. 
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Steve presenterte Eldig-bacheloren: 
 

 
 

Spørsmål til bruk av emnekoder, om disse bør endres – i forhold til elkraftemnene på Gjøvik – bør 
sjekkes ut med Pål Keim Olsen.  
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Robin presenterte emneveggen til BIAIS-Ålesund: 

 
 

Plan for å garantere fem emner i forhold til kollisjonsfri undervisning i 5. semester. 
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Torleif presenterte BIAIS i Trondheim: 

 
 
De tre siste semestrene er stort sett uendret i forhold til dagens BIELEKTRO-Automatisering og 
robotikk. 
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Knut presenterte emnevegen til BIELEKTRO Gjøvik: 

 

Studieretning elkraft: 

 
 

Studieretning elektronikk:  
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Sak 7. Valgemner høsten 2023 fastsatt?  Tid for utsatt eksamen? 

 
Tid for utsatt eksamen for valgemner i 3. årskurs blir endret fra mars til eksamensperioden i mai/juni 
fra studieåret 2023-24.  

Husk at dette må endres i emnebeskrivelsene for valgemnene i EpN, for de emner som i dag har 
tidspunkt mars for utsatt eksamen.  

 

Vi kjenner i dag ikke til hvilke emnekoder som tilbys som valgemner høsten 2023, gi beskjed til Pål 
når dere har disse emnekodene klare. 

 

Sak 8. Bærekraft inn i studieprogrammene 

Tone kom med flere innspill:  

• Apropos bærekraft - fikk akkurat info om webinar Energi Norge og PWC arrangerer 
Bærekraftsrapportering for nettselskap (energinorge.no) . Det er ikke lenger frivillig å 
forholde seg til bærekraft - det er også en del plikter. Antar dette også gjelder andre 
bransjer, og ikke bare nettselskap. 

– Linken: https://www.energinorge.no/kurs-og-
konferanser/2022/04/barekraftsrapportering-for-
nettselskap/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost&utm_campaign=b%C3%
A6rekraftsrapportering-for-nettselskap  

• www.pwc.no/no/publikasjoner/klimaindeksen-2022.pdf  

• Her er en link til det Eidsiva har lagt på sine sider om bærekraft - Bærekraft | Eidsiva 

– Linken: https://www.eidsiva.no/om-eidsiva/barekraft/  

• Og her litt fra Elvia -Slik jobber vi med bærekraft i Elvia | Elvia 

– Linken: https://www.elvia.no/hva-er-elvia/var-samfunnsrolle/slik-jobber-vi-med-
baerekraft-i-elvia/  

Mer og mer fokus på grønne arbeidsplasser – bærekraftsperspektiv. 

FoU-prosjekter skal knyttes opp mot utvalgte bærekraftsmål (ren energi til alle + industri , 
innovasjon og infrastruktur) , lavere CO2-avgift på betong, Elvia har egen bærekraftsansvarlig. 

 

Innspill fra bedrifter – f.eks. Energikontakten? 

 

Fakultetet foreslår at følgende tekst skal inn i emnebeskrivelsen til alle bacheloroppgaver:  

"I oppgaven skal det reflekteres over oppgavens bærekraftsrelevans med utgangspunkt i FNs 
bærekraftsmål" 

 

 

 

 

https://www.energinorge.no/kurs-og-konferanser/2022/04/barekraftsrapportering-for-nettselskap/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost&utm_campaign=b%C3%A6rekraftsrapportering-for-nettselskap
https://www.energinorge.no/kurs-og-konferanser/2022/04/barekraftsrapportering-for-nettselskap/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost&utm_campaign=b%C3%A6rekraftsrapportering-for-nettselskap
https://www.energinorge.no/kurs-og-konferanser/2022/04/barekraftsrapportering-for-nettselskap/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost&utm_campaign=b%C3%A6rekraftsrapportering-for-nettselskap
https://www.energinorge.no/kurs-og-konferanser/2022/04/barekraftsrapportering-for-nettselskap/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost&utm_campaign=b%C3%A6rekraftsrapportering-for-nettselskap
https://www.energinorge.no/kurs-og-konferanser/2022/04/barekraftsrapportering-for-nettselskap/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost&utm_campaign=b%C3%A6rekraftsrapportering-for-nettselskap
https://www.energinorge.no/kurs-og-konferanser/2022/04/barekraftsrapportering-for-nettselskap/?utm_source=nyhetsbrev&utm_medium=epost&utm_campaign=b%C3%A6rekraftsrapportering-for-nettselskap
http://www.pwc.no/no/publikasjoner/klimaindeksen-2022.pdf
https://www.eidsiva.no/om-eidsiva/barekraft/
https://www.eidsiva.no/om-eidsiva/barekraft/
https://www.elvia.no/hva-er-elvia/var-samfunnsrolle/slik-jobber-vi-med-baerekraft-i-elvia/
https://www.elvia.no/hva-er-elvia/var-samfunnsrolle/slik-jobber-vi-med-baerekraft-i-elvia/
https://www.elvia.no/hva-er-elvia/var-samfunnsrolle/slik-jobber-vi-med-baerekraft-i-elvia/
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Sak 9. Heldagssamling 18. januar  
Halgeir og Robin gikk gjennom mulige innlegg på heldagssamlingen i Ålesund 18. januar. 
Se informasjon i presentasjonen. 
 
Sak 10. Eventuelt  
Statsbudsjettet: Det blir færre studieplasser fra høsten 2023 på våre studier. 
 
Neste møte: Fysisk møte i Ålesund 18. januar. 
 
Fremtidig studieprogramråd, fortsatt som nå – eller oppsplitting mot tilhørende mastere? 
Diskusjon om hva som er beste løsninger for fremtiden.  

 
 

 

Trondheim 5.12.22 

 

Halgeir Leiknes  Pål Risan 


